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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 28. September 2021 kl. 18.30-21.00 

Tidspunkt: kl. 18:30 – 21.00 (150  min) 

Mødeleder: Gitte Andersen 

Referent: Marlene Motzkus Andersen 

Fraværende:  Dan Lohmann 

 

Gæster:  

 

Dagsorden  

 

Oplysning 

Beslutning 

Drøftelse 

Tid
 i m

in
. 

 

Referat 

 

 

Opfølgning 

 

1. Godkendelse af dagsorden     

2. Nyt fra Elevråd   Elevrådet har holdt første møde og der 

er valgt formand og næstformand. 

Formand er Andreas fra 9. og Aisa fra 

6. 

Elevrådet mødes i denne uge for at 

komme i gang med de forskellige 

opgaver. 

 

3. Status på Covid-19: 

- Generelt… 

- Virtuel undervisning? 

- Hvad siger personalet? 

- Syg/fravær? 

0/D  Fra uge 40 træder der et nyt 

testsystem i gang, fremover vil 

eleverne blive tilbudt en 0.dages test 

på skolen, hvis der er smittetilfælde i 

klassen, dette gælder for elever fra 0. 

årgang- 9. årgang der ikke er 

færdigvaccinerede eller smittet 

indenfor de seneste 12 mdr. 

Derudover anbefales der at elever 

testes på 4. og 6. dagen ved 

nærkontakt til smittetilfælde.  

Som nærkontakt må man gerne møde i 

skole hvis man sørger for at følge 

anbefalingerne til test. Skolen 

bestræber sig på at sørge for at 

informere forældrene via AULA hvis 

der opstår smittetilfælde. 

Elever fra 9-11 år vil få tilbudt en 

ugentlig test på skolen ligesom elever 

fra 12-15 år der ikke er 

færdigvaccinerede eller smittede 

indenfor de seneste 12 mdr. 

Afhængigt af situationen i klassen og 

fagene vil der kunne tilbydes 

deltagelse via TEAMS, hvis eleven 

sidder hjemme grundet smitte men 

ikke er syg. 
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Bestyrelsen drøftede muligheden for 

virtuel undervisning ved andre 

sygdomstilfælde end Covid-19 smitte. 

Eleverne bidrog med viden om at der 

for deres tilfælde er fin mulighed for 

deltagelse ved at følge med i det der 

ligger på minuddannelse.dk. Det 

afhænger af den enkeltes eget ansvar 

ift. at følge med i undervisningen.  

4. Trivsel 

- Hvordan er det gået 

- Trivselsmidler? 

O/D/B  Skolen har arbejdet med den årligt 

tilbagevendende trivselsuge i uge 37. 

Lærerne har i ugen arbejdet med 

skolens antimobbepolitik, desuden har 

lærerne bearbejdet data fra 

trivselsundersøgelsen fra foråret. 

Midlerne fra trivselspuljen er brugt på 

samarbejde med Fjord og Bælt for alle 

klasser fra 6.-9 årgang, afslutning for 9. 

årgang før sommerferien, kanotur før 

sommerferien, SPU var i Danfoss 

Universe, de resterende midler indgår i 

aktiviteter for 8. + 9. årgang.  

Desuden har elevrådet fået 5000 kr. 

som de endnu ikke har brugt. 

 

5.  Munkebo Skole 

- Forældrekommunikation 

- Rygte 

- FB/Sociale medier 

O/D  Tina præsenterede overblik og 

opsamling fra drøftelsen fra sidste 

møde. 

Skolebestyrelsen er nysgerrig på 

hvilken kommunikationsstrategi der 

kan anvendes, når man som 

bestyrelsesmedlem møder dårlige 

fortællinger om skolen. 

Skolen har tidligere holdt åbent hus og 

inviteret interesserede indenfor 

dørene, dette er også planlagt i 

fremtiden. 

Skolen skal sikre at kommunikationen 

kommer ud så vi viser hvilken levende 

skole vi er, herunder også aktivere 

vores klasseambassadører. 

 

6.  Klasseambassadørmøde  

- Hvornår 

- Hjælp til ambassadørerne 

- Fødselsdag/afvikling heraf? 

D  Klasseambassadørmødet afholdes 

tirsdag den 9. november kl. 19.00 

Bestyrelsen arbejder videre med 

indhold og dagsorden for mødet. 
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Fødselsdagsafvikling blev drøftet, den 

fælles fødselsdagsfejring bliver god når 

der er en samlet fejring for de børn der 

har fødselsdag hver måned. Efter en 

ferie er det en god ide at børnene 

samles på en dag pr. måned. 

Der har været lidt forvirring omkring 

dette i nogle klasser. 

Fødselsdagsfejring genopfriskes ved 

klasseambassadørmødet med gode 

eksempler fra de årgange der har 

praktiseret dette i mange år. 

7.  - BUU 

- Skole/forældre Landsmøde 19-20 

November 2021 

- Drøftelse af betalingssystem til 

Boden 

- Proces for budget 

O/D/B  BBU-mødet den 6. oktober er med 

deltagelse fra Gitte, Tina 

Landsmødet deltager Pia og Gitte i. 

 

 

Betalingssystem til Boden; Louise fra 

adm. har opstillet to sammenlignelige 

scenarier for kontantløs betaling. 

Der er udgifter forbundet med 

løsningerne, ligesom der er udgifter 

forbundet med opstart på systemet. 

Elevrådet skal tage punktet med på 

næste møde for at drøfte 

mulighederne for kontantløs bod. 

Der er spørgsmål fra bestyrelsen til 

hvordan man tanker kortet op, hvad 

sker der hvis kortet bliver væk? 

Punktet drøftes og besluttes ved 

næste møde. 

 

Tina laver en aftale med Pia og Dan om 

budgetmøde. 

 

8. Punkter til næste møde     

 Eventuelt     

 Lukket punkt     
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Referat underskrevet og godkendt.  Munkebo, d. 28.09.2021 
 
 

 
Jan Kempf             Jesper Hauge Jensen Julie Ostenfeldt Thinesen         Pia Kristine Lüders Røge 
Medarbejderrepræsentant Forældrerepræsentant Forældrerepræsentant              Forældrerepræsentant 

 
 
 
Ole Stig Toftegaard Henrik Orup Broholm Jakobsen   Gitte Andersen 
Medarbejderrepræsentant Forældrerepræsentant          Formand 

 
 
 
Tina Nygaard  Marlene Motzkus Andersen Jannie Andersen                               
Ledelsesrepræsentant Ledelsesrepræsentant Forældrerepræsentant  
 
 
Suppleanter: Mariah Lieamarra Zesach Panduro og Martin Staffe 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


